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BYDEL OSTENSJØ
RAPPORT FRA TILSYNSBESOK AV TILSYNSUTV3/4EG 1

(40A
Navn å t. enestested: Abildso Bo- ou rehabiliterin ssenter
Dato for besøket: 12. desember 2012 Tids unkt fra kl. 17.00 til k1.18.00
Anmeldt besøk

Av tilsynsutvalgets medlemmer var alle tilstede:
Medlemmer: Eli Karin Sundh, Cunnar Pedersen og Kari Paulsrud

Møtesekretær: Kari Paulsrud
Kontakter under tilsynet:
Avdelin2sleder May  Hansen
Hvordan ble tilsynet gjennomført:
Mote med avdelinåsleder, besok å intermediæravdelinå

1Tilsynsutvalgets rapport fra tilsynet

Utvalzet konsentrerte seg denne 2ang om intermediær avdeling i 2. etasje.

Vi hadde innledningsvis en samtale med avdelingsleder May Hansen.

Avdelingen startet opp for tre år siden som et samarbeidsprosjekt mellom Ullevål
sykehus og Ostensjø bydel, der avdelingen var direkte underlagt bydelen. Fral.
januar i år er avdelingen en del av Sykehjemsetaten og med institusjonssjefen på
Abildse som nærmeste overordnede.

Avdelingens virksomhet avviker likevel på mange måter fra sykehjemmets andre
avdelin2er. Inntak gjøres av avdelin2sleder og ikke av bestillerkontoret i bydelen.
Virksomheten finansieres delvis av de fem bydelene som kan bruke plassene ot..=
delvis av Ullevål sykehus. Ullevål stiller en sykepleier, en fysioterapeut og en le2e
i halv stillin2 til disposisjon og betaler i tillegg en andel av medisinsk
forbruksmateriell.

Om pasientene.
Avdelinuen har 16 senger, alle på dobbeltrom. P

Pasientenes helsetilstand er som tidligere, svært mange går med rullator men det
er få som ligger til sengs om da2en. Posten har 2 dobbeltrom. I det ene holder det
til et ektepar. I det andre er det to menn.

Vi spurte om pasientene fikk stå opp og legge seg når de ønsker og fikk det
bekreftet. Når det gjelder måltider var de faste tidene frokost kl. 9.00. middag kl.
13.00. kaffemåltid kl. 16.00 og aftens kl. 18.00. Det er oppslag på fellesromrnet
om at alle skal få tilbud om tidligfrokost fra kl. 6.00 og seinkvelds etter kl. 20.00.
Hittil er det bare en som har bedt om ordning med fast nattmat. Pasientene er
fornøyd med maten.

Personalet
Ved posten er det for tiden større sykefravær blant pleiepersonalet enn
gjennomsnittli2 bl.a. på grunn av et skadetilfelle som fører til lan2fidsfravær.
Hjemdal kjenner ikke den eksakte sykdomsprosenten siden hun ikke er
avdelin2ssykepleier. Avdelin2ssykepleier var opptatt. Det har lykkes å få
nødvendige vikarer. selv om det er vanskelig. Som pleiemedhjelpere har de bl.a.
fått en2asjert deltakere i norskkurs hos NAV som skal ha praksis. Nødvendiu



pleiehjelp i helgene får de fra sykepleierstudenter.

Alctiviteter
På proQrammet står det felles fysisk aktivitet hver da.c.;mandaz - torsdag, mens det
fredag er individuell rettledning. Sansehagen brukes til felles øvelser når det er
varmt vær. Der har de også fått til besøk av den nærliggende barnehage. Når det
gjelder kveldsarranementer. er det sykehjemmets aktivitør som planlegger dette
som kunngjøres i en kulturkalender. De får bistand fra flere foreninQer som er
faste samarbeidspartere. Siste året har det også deltatt en pårørendegruppe.

Bygningsmessige forhold.

Omsorgsbygg har fortsatt ikke gjort noen større tiltak for å bedre forholdene med
trekk fra glassveggene og det er fortsatt nødvendig å påpeke at det må gjøres noe
med dette før kommende vinter.

Besøk i avdelingen
Da samtalen var over hvilte pasientene fortsatt middag, og det ble da ikke
anledning til å snakke med noen av dem.

anmerkninger
Det er ikke gjort noen større tiltak for å bedre forholdene med trek• fra
glassveggene.

Saker til oppfølging ved neste tilsynsbesøk:

Vi må fortsette med å etterlyse tiltak mot trekk fra de store vinduer og vegger av
glass.

Kari Paulsrud Eli Karin Sundh Gunnar Pedersen
Leder tilsynsutvalg Medlem tilsynsutvalu Medlem tilsynsutvalg
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